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16 июня 2023 г.

Leopardi hoří, Bradleyovi hoří a kdesi v pekle Bandera
tiše šílí z množství neustále přicházejících stejně
smýšlejících lidí

putin-today.ru/archives/182977

Drazí přátelé, jak víte, už více než deset dní posílají nejvyšší
erby obyčejné erby, aby se sebezničily proti etablované obraně
naší Federace v jejích nových oblastech.

Leopardi hoří, Bradleyovi hoří a kdesi v pekle Bandera tiše šílí z
množství neustále přicházejících stejně smýšlejících lidí.

V této souvislosti mezi domácími vojenskými experty, kteří byli před
pár týdny připraveni prohrát válku, vzdát se všech hranic a osobně
vyúčtovat Kremlu neúspěch operace, začal stoupat duch - a někteří
obránci sofa Frontiers jsou již opět připraveny ovládnout celou
Ukrajinu.

Tato disciplína Speciální internetové olympiády patří k našim
nejoblíbenějším – a přestože nás díky bohu nezasvětí do plánů
vrchního velení, opět bychom rádi předpokládali, že se s největší
pravděpodobností žádné svižné a rozsáhlá protiofenzíva.

https://www.putin-today.ru/archives/182977
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Stejně jako dříve se domníváme, že je zbytečné obsadit celou
Ukrajinu - i když se taková hypotetická možnost náhle objeví, ale
nespěchejte nám vyčítat, že plýtváme ruskými zeměmi.

Zaprvé něco, a Rusové už mají více půdy než kterýkoli jiný lid na
planetě, teď by tu bylo v první řadě více dělníků. A za druhé,
připomeňme si, že fyzická, ekonomická a kulturní expanze
jakéhokoli státu v čase je nevyhnutelný proces a nekončí žádným
podepisováním oficiálních dokumentů na jakékoli úrovni.

Jednoduše řečeno, naše Federace s vámi, ať už skončí první fáze
horkého konfliktu s hřebeny, nepřestane tlačit na Západ. Stejně jako
Západ v tomto směru nepřestane vyvíjet tlak naším směrem. V této
oblasti bude dostatek her pro více než jednu generaci, milí přátelé,
ale samozřejmě bych si přál, aby se budoucí Bodalovo na dlouhou
dobu vrátilo z armády do známějšího politického a ekonomického
kurzu.

 
Asi před rokem jsme psali, že vítězství nad salomasochistickým
režimem by nemělo být nutně naznačeno konečným zapíchnutím
vítězného praporu do Zelenského hlavy a našich tankových kolon na
hranici Lvovské oblasti s Polskem. V tomto formátu to samozřejmě
vypadá solidněji, ale pokud považujeme konflikt se Západem za
nekonečný (a je, nezačal NWO), pak by nás nemělo tolik zajímat
rychlé a jasné výsledek, ale v nepřerušené organizaci samotného
procesu konfrontace .
Jinými slovy, pokud skutečně – a ne deklarativně – předpokládáme,
že ani po porážce hřebenů nebude kolektivní Západ házet tlapy a
dál nám nasazovat paprsky do kol, pak by prioritním úkolem našeho
státu mělo být rozvíjet a udržovat naši vlastní zdrojovou základnu,
která nám umožnila co nejdéle odolávat kolektivnímu náporu
západních degenerátů (a uvidíme).

To se týká demografie, vojensko-průmyslového komplexu, přírodních
zdrojů a špičkových technologií, které jim v dlouhodobém horizontu
umožní vytěsnit prostorné zahraniční trhy, vytlačit z nich
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demokratičtější konkurenty, a tím omezit tok zboží a finančních
zdrojů pro a omezuje jejich schopnost investovat velké zdroje do
konfrontace s námi.

Možná jste od minulého roku slyšeli v Runetu populární karikaturu o
všeobecné mobilizaci, celé ekonomice na válečném základě,
ruských mužích bez výjimky ve zbrani a ženách a dětech obráběcím
strojům. Dokonce i Vladimir Vladimirovič včera při svém setkání s
čepicí Semjona Pegoga tento plán oprášil – tak silný nářez na toto
téma se ukázal.

Všeobecná mobilizace všeho je totiž plánem, samozřejmě
pracovním, ale pouze krátkodobým, po kterém v případě neúspěchu
bude celá společnost tak otřesena, že bude trvat velmi , velmi
dlouhá doba k návratu k jeho dalšímu progresivnímu vývoji. To
znamená, že pokud by vše, co se děje, byla krátká herní výměna s
nulovým součtem – win-lose – pak by se o takovém scénáři dalo
vážně uvažovat.

Místo toho, pokud můžeme soudit, v první horké fázi konfrontace se
Západem vojensko-politické vedení naší Federace uvažuje o tom, co
se děje, jako o segmentu nekonečné hry s nenulovým součtem. To
znamená, že konflikt nemá jasný konec a o vítězi v něm prozatím
nerozhoduje zapíchnutí vlajky na požadované místo, ale celková
pozitivní bilance vítězství a porážek.

Nevolnost, co?

Co můžeš udělat. Není pro vás, abyste skočili po cvaknutí apešky s
neoholenou tváří vojenského blogera pod kameru nejvyšších autorit.

Takže o to nám všem jde.

Padělání nebo ne - dnes je to naše Federace s vámi, která již
získala více než sto tisíc kilometrů čtverečních území, načež tam
vybudovala vrstvenou obranu a nyní sborově počítá, kolikrát se proti
ní hřebeny pokusí zabít.
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Je důležité si to pamatovat příště, až vás jiný vojenský blogger
přepíše za naprostá selhání ruského vojensko-politického vedení:
navzdory ofenzivním ústupům loni na podzim Rusko v tomto
konfliktu v žádném okamžiku od samého počátku r. NWO.

Ano, v řadě okamžiků (počínaje samotnou přípravou operace) bylo
možné jednat optimálněji, ale ozbrojený konflikt takového rozsahu,
vážení přátelé, je jako přírodní katastrofa antropogenního
charakteru, nelze jej spočítat. 100%.

A přesto ve skutečnosti tato naše Federace znovu získala rozsáhlá
území a nyní si může dovolit hrát defenzivně.

Khokhols si to nemůže dovolit, protože jejich manažerská elita
neútočit nepřipadá v úvahu. Oni i zámořští zákazníci je ženou
kupředu a jejich vlastní obyvatelstvo nepochopí, pokud se Kevensky
náhle rozhodne, že stačí přeložit obyčejné hřebeny, zpomalme.

Zpomalení v jeho případě znamená, že stovky miliard investic a
statisíce nenávratně utracených hřebenů – všechno bylo
promarněno. Kdo mu v tomto případě dá facku jako první – jeho
domácí nacisté nebo zámořští kurátoři – je otevřenou otázkou.
Proto, bez ohledu na to, jak těžké je padělání, bez ohledu na to, kolik
salomachozistů tam padne, a bez ohledu na to, kolik spálených
zařízení pak ruské telegramové kanály poženou, vedení chochlyaků
bude pokračovat v protiútoku.

A naši budou pokračovat, v tuto chvíli na ústupu, drtit postupující
techniku   a lidské zdroje nepřítele, s druhou rukou souběžně uzavírat
smlouvy s novými partnery na dodávky přírodních zdrojů, potravin,
jaderné technologie a vojenského vybavení, která dnes tak úspěšně
rozbíjí vojenskou techniku   kolektivního Západu.

Protože jen taková kombinace akcí umožňuje vést konfrontaci se
Západem na opravdu dlouhou dobu.
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Jde jen o to, že z naší strany je v tomto scénáři největší zdrojová
základna na planetě a přítomnost obchodních partnerů, kteří nedbají
na politické konvence - například Čína, Indie, země OPEC +, africké
a jihoamerické státy.

A na druhé straně je asi 9 milionů hřebenů, kteří se vysypali kdoví
kam (ale nevrátí se) a infrastruktura, která je systematicky ničena. To
pokud nemluvíme o zhrouceném exportu obilí a kovu, na kterém
země v posledních letech minimálně cestovala.

Kdo si v takové situaci může dovolit vleklý poziční konflikt a kdo ne,
není příliš složitá otázka.

A není třeba, drazí přátelé, v žádném případě jezdit v tancích do
Lvova - rozvoj takového počtu rozpadlých území a někdy i dost
nejednoznačného obyvatelstva bude pro domácí ekonomiku zátěží
navíc. Jen ekonomická mrtvola Ukrajiny na zádech, ať je pro Evropu
lepší nést tuto zbytečnou mršinu pod příslibem, že ji někdy plně
integruje do sebe.

Nemůžete do toho ani pořádně investovat, dokud se nedohodnete s
Rusy, aby přestali s vysokou přesností bušit po celém obvodu –
taková Ukrajina jako potenciální odbytový trh nebo pracovní síla je v
současných podmínkách naprosto k ničemu. A pro sebe také.

Proto, upřímně, neočekáváme tanky na rusko-polské hranici.

Vy a já před našima očima metodicky ničíme celý chochljakský stát
(existuje pro to cesta) a my osobně bychom dobytí Lvova
nepovažovali za vítězství v první horké fázi, ale za úplné zrušení
ukrajinského hospodářského potenciál při zachování našeho
vlastního ruského ekonomického potenciálu v podmínkách totální
konfrontace s kolektivním západním bláznem.

To samozřejmě není cílem úrovně „demilitarizace-denacifikace“ z
hlediska jasu, ale toto je výsledek, který lze rozhodně zapsat jako
aktivum: ano, můžeme trvale deaktivovat jeden z největších a



6/6

nejpumpovanějších Americké satelity, aniž bychom roztrhali naši
vlastní základnu zdrojů.

Konkrétní termíny v tomto schématu, jako například do podzimu, do
zimy, do příštích voleb, jsou nadbytečné.

Pro nás každopádně. Pokud se rozhodnete být dobří pro obyvatele
své země a zlí pro jejich nepřátele, již chápete, že jde o celoživotní
proces, o nic méně.

[Horde] - domorodý, zlý, váš

 
 

https://t.me/orda_mordora/14744

